
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Αθήνα, 05/09/2023 
 

Της:  ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ Βουλευτού Β΄ Πειραιά  

 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης  

Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης     

 

ΘΕΜΑ: «Σχετικά με το κόστος τηλεπικοινωνιακών και την προσβασιμότητα στο 

διαδίκτυο» 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Τα στοιχεία της Eurostat δείχνουν ότι το κόστος τηλεπικοινωνιακών υπηρεσιών στην 

Ελλάδα αντιστοιχεί σε ποσοστό 167,4% επί του μέσου όρου της ΕΕ (στοιχεία 2022) και 

είναι το δεύτερο υψηλότερο μεταξύ των χωρών της ΕΕ, μετά το Βέλγιο. Αν ληφθεί 

υπόψη και το ότι η πραγματική αγοραστική δύναμη του μέσου καταναλωτή στην Ελλάδα 

αντιστοιχεί σε ποσοστό 68% επί του σχετικού μέσου όρου της ΕΕ (στοιχεία 2022), το 

προσαρμοσμένο κόστος των τηλεπικοινωνιών υπηρεσιών στην Ελλάδα είναι το 

μεγαλύτερο στην Ευρώπη. Εκτός αυτού, η ποιότητά τους είναι ίσως η χειρότερη στην 

Ευρώπη. Οχι μόνο τώρα. Διαχρονικά.  

 

Παρ’ όλα αυτά, η αρμόδια Εθνική Επιτροπή Τηλεπικοινωνιών και Ταχυδρομείων 

(Ε.Ε.Τ.Τ.), πρότεινε τιμαριθμικές αναπροσαρμογές στα συμβόλαια. Η σχεδιαζόμενη 

αυτή αλλαγή θα επιτρέπει στις εταιρείες, κάθε χρόνο, να αναπροσαρμόζουν τα 

τιμολόγιά τους με βάση το μέσο πληθωρισμό του προηγούμενου έτους, «σπάζοντας» 

επί της ουσίας τα συμβόλαια και χωρίς αυτό να θεωρείται καθαρή αύξηση. Σύμφωνα με 

το συνήγορο του Καταναλωτή μια τέτοια ρύθμιση θα έχει αρνητικό κοινωνικό αντίκτυπο,  

λόγω της πραγματικής επιδείνωσης που θα επιφέρει στον ήδη πολλαπλώς βεβαρημένο 

προϋπολογισμό του μέσου καταναλωτή. 

 

https://techmaniacs.gr/tilepikoinwnies-ellada-akriboteres/
https://www.ot.gr/2023/07/28/apopseis/opinion/ayksiseis-pou-den-xoneyontai/
https://www.ot.gr/2023/07/28/apopseis/opinion/ayksiseis-pou-den-xoneyontai/
https://www.ertopen.com/news/ellada/item/69985-synhgoros-toy-katanalwth-akribotera-kata-168-apo-ton-meso-eyrwpaiko-oro-ta-telh-thlepikoinwniakwn-yphresiwn
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Σε προηγούμενη Ερώτησή μας, σας ρωτήσαμε, αν έχετε διερευνήσει τους λόγους για 

τους οποίους υπάρχει πολύ χαμηλή κάλυψη, ιδιαίτερα στις συνδέσεις πολύ υψηλής 

χωρητικότητας (VHCN), σε σχέση με τις υπόλοιπες Ευρωπαϊκές χώρες, δεδομένου ότι,  

σύμφωνα με τα στοιχεία της Eurostat, η χώρα μας είναι ουραγός στην εγκατάσταση 

συνδέσεων σταθερού δικτύου πολύ υψηλής χωρητικότητας (VHCN). 

 

Δηλαδή, ενώ θα έπρεπε, λόγω της υστέρησης προηγούμενων ετών στην διασύνδεση, η 

διασύνδεση στο Διαδίκτυο να παρουσιάζει αύξηση, εν τούτοις, συμβαίνει το εντελώς 

αντίθετο: Η χώρα μας βρίσκεται, κυριολεκτικά, στον πάτο της λίστας, έχοντας το 

μικρότερο ποσοστό συνδέσεων VHCN στην ΕΕ. Ειδικότερα, η κάλυψη σε περιοχές 

χαμηλού πληθυσμού δεν ξεπερνά ούτε το 1%. Όμως, απάντηση από το υπουργείο 

Ψηφιακής Διακυβέρνησης δεν πήραμε. 

 

Στην απάντηση που λάβαμε από την Επιτροπή Ανταγωνισμού («Ε.Α.» - απάντησε για 

λογαριασμό του Υπουργείου Ανάπτυξης και Επενδύσεων), η Ε.Α. ισχυρίζεται ότι, ως 

την ημέρα της απάντησης (14/9/2022), δεν είχε λάβει πρόταση συνεργασίας από την 

Ε.Ε.Τ.Τ. για τυχόν επιβολή ρυθμιστικών υποχρεώσεων, σύμφωνα με τις παραγράφους 

1 και 2, του άρθρου 175, του νόμου 4727/2020 και ότι η Ε.Α. έχει αποστείλει στην 

Ε.Ε.Τ.Τ., από το Μάρτιο 2020, Μνημόνιο Συνεργασίας, αλλά δεν είχε λάβει απάντηση 

σε αυτή την πρόταση συνεργασίας.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  

 

1. Για ποιους λόγους το κόστος διασύνδεσης στην Ελλάδα είναι ακριβότερο, 

κατά 67,4%, από το μέσο κόστος των Ευρωπαϊκών χωρών, την στιγμή 

μάλιστα, που η αγοραστική δύναμη του μέσου καταναλωτή στην Ελλάδα 

αντιστοιχεί σε ποσοστό 68% επί του αντίστοιχου μέσου όρου της ΕΕ;  

2. Ποια είναι η επίσημη θέση της Πολιτείας στις τιμαριθμικές αναπροσαρμογές 

που πρότεινε η Εθνική Επιτροπή Τηλεπικοινωνιών και Ταχυδρομείων 

(Ε.Ε.Τ.Τ.);   

 

https://www.documentonews.gr/article/protia-apo-tin-anapodi-gia-tin-ellada-stis-taxytites-internet-ti-edeixe-ekthesi-tis-eurostat/


 

 

3. Υπήρξε, τελικά, συνεργασία μεταξύ Ε.Ε.Τ.Τ. και Ε.Α. με σκοπό τυχόν 

επιβολή ρυθμιστικών υποχρεώσεων, σύμφωνα με τις παραγράφους 1 και 2, 

του άρθρου 175, του νόμου 4727/2020; 

4. Έχετε διερευνήσει τους λόγους για τους οποίους υπάρχει πολύ χαμηλή 

κάλυψη, ιδιαίτερα στις συνδέσεις πολύ υψηλής χωρητικότητας (VHCN), σε 

σχέση με τις υπόλοιπες Ευρωπαϊκές χώρες;   

5. Τι προτίθεσθε να πράξετε, προκειμένου κάθε περιοχή της χώρας να 

αποκτήσει προσβασιμότητα στο Διαδίκτυο και να διαθέτει σύγχρονες και 

λειτουργούσες ευρυζωνικές υπηρεσίες; 

6. Για ποιους λόγους ο Υπουργός Ψηφιακής Διακυβέρνησης δεν απάντησε 

στην προηγούμενη ερώτησή μας ( 7105 – 1/9/2022 );  

 
 
        Η Ερωτώσα Βουλευτής  

 

 

 

         ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

https://www.hellenicparliament.gr/Koinovouleftikos-Elenchos/Mesa-Koinovouleutikou-Elegxou?pcm_id=d6047ee9-c8a3-41cf-a957-af04011a7266



